

Speaker Luncheon Meeting 午餐演講會



Mr John R Slosar, Chairman of John Swire & Sons (H.K.) Limited, talks about “What Really Matters?”
香港太古集團有限公司主席史樂山先生為題目「What Really Matters?」主講。

SME Forum 中小企業論壇



More than 30 attend the SME Forum to learn about “Entrepreneurial Growth.” Speakers at the forum include:

- Dr Po Chi Wu, Adjunct Professor, School of Business and Management and School of Engineering, Hong Kong University of Science and Technology;

- Dr Joe Leung, Principal Consultant (learning and development), Organisational Learning Consultancy Limited

超過30名人士出席標題為「企業成長之路」的中小企業論壇。主講嘉賓包括：

- 香港科技大學工商管理學院及工學院兼職教授吳葆之博士
- 企業學習顧問有限公司首席顧問梁永忠博士

Kindred Relations

友好組織關係



Representing the Institute, our Deputy Chairman Ir Edmund Leung (left) joins other panelists at a seminar organised by the British Consulate-General Hong Kong to speak on “Carbon Matters in Sustainable Capital Markets.”

在由英國駐香港領事館主辦，標題為「Carbon Matters in Sustainable Capital Markets」的研究會上，本會副主席梁廣瀨工程師(左)代表本會加入專題討論小組發言。

On their visit to (UK) Institute of Directors on 2 October, HKIoD Chief Executive Officer Dr Carlye Tsui (middle) and Senior Training Manager Ms Miriam Yee (left) meet the UK Institute’s representatives in London, including Mr Alan Fitzwater, Head of Regions and Branches; Ms Emily Duncan (far right), regions and Branches Executive; Dr Claire Wardell, Professional Development; Mr Richard Rowe, Marketing; Ms Rebecca Sharpe, Student Membership; Mr Wayne Gosden, Retention Marketing, Mr James Femmett, Page in Membership.

本會行政總裁徐尉玲博士(中)和高級培訓經理余海恩女士(左)於10月2日在英國倫敦探訪Institute of Directors並與多名代表會面。



HKIoD’s Dr Tsui meets officers of the National Association of Corporate Directors (NACD, United States) during her visit to the organisation office in Washington DC on 5 November. She is pictured here with President Mr Peter R Gleason (right) and Chief Knowledge Officer Dr Alexandra R Lajoux (left).

Other association officers that Dr Tsui met on this trip include (in alphabetic order): Mr Chris Barnard, Marketing Manager, Advisory Councils; Ms Rochelle Campbell, Senior Manager, Member Engagement and Special Projects; Ms Liz Jarvis, Member Engagement Manager; Ms Katie Keally, Research Analyst; Mr Friso van der Oord, Director of Research.

本會行政總裁徐尉玲博士於11月5日在美國華盛頓探訪National Association of Corporate Directors並與多名代表會面。



On 6 November, Dr Tsui (middle) visited the Institute of Corporate Directors (ICD, Canada) in Toronto. She is photographed with the Canadian counterpart’s officers (from left to right): Mr Christian Buhagiar, Vice President, Education; Ms Glenda McKee, Executive Assistant to the CEO and Corporate Secretary; Ms Vicki Jordan, Vice President, Marketing and Member Services; Mr Matthew Fortier, Vice President, policy.

本會行政總裁徐尉玲博士於11月6日在加拿大多倫多探訪Institute of Corporate Directors並與多名代表會面。

Professional Talk 專業講座



Ms Melissa Fung, Partner of Enterprise Risk Services Hong Kong, Deloitte, shares her knowledge with attendees of the Professional Talk entitled “Decoding Consulting Paper on Risk Management and Internal Control: Review of The Corporate Governance Code and Corporate Governance Report.”

德勤·關黃陳方會計師行(香港)風險管理服務部合夥人馮文珊女士在題目為「解讀檢討風險管理及內部監控則諮詢文件」的專業講座上，分享她對該题目的知識。



More than 80 participated in HKIoD’s forum on Environmental, Social and Governance (ESG) Reporting held on 29 October to hear these guest speakers share their insights on the topic:

- Mr Henry Lai , Partner, P.C. Woo & Company and HKIoD chairman;
- Ms Ellie Pang, Vice President, Listing department, Hong Kong Exchanges and Clearing Limited;
- Ms Agnes Tai, Director, Great Glory Investment Corporation & Great Glory Strategies Limited;
- Dr Kelvin Wong JP, Executive Director and Deputy Managing Director, COSCO Pacific Limited and Immediate Past Chairman of HKIoD;
- Mrs April Chan, Company Secretary, CLP Holdings Limited;
- Dr Calvin Lee Kwan D.Env, M.P.H. , General Manager, Sustainability, The Link Management Limited

超過80人參與本會在10月29日舉行的「環境、社會和管治(ESG)報告」研討會。主講嘉賓包括：

- 胡百全律師行合夥人兼香港董事學會主席賴顯榮律師
- 香港交易及結算所有限公司上市科副總監彭京玲女士
- 偉榮策略有限公司、Great Glory Investment Corporation董事戴潔瑩女士
- 中遠太平洋有限公司執行董事兼副董事總經理兼香港董事學會卸任主席黃天祐博士
- 中華電力有限公司集團公司秘書陳姚蕙兒女士
- 領展資產管理有限公司可持續發展總經理關凱臨博士